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ZAPISNIK 
S 5.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 
5.  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 26. ožujka 2015. (četvrtak) godine s početkom u 
17,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Josip Ukalović 
5. Marijana Grubišić,član VMO  
 

6. Ivana Prpić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni:  
Usvajanje zapisnika s 4. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o radovima VIK-a 
2. Informacija o potpisivanju  Ugovora s OGU za poduzetništvo (okućnice) 
3. Informacija o radovima na terenu (Rijekapromet, Energo) 
4. Informacija o poslovnom prostoru na Pulcu (trgovina) 
5. Razno:  (Dani Svetog Vida) 

            -  
 

 
 

Ad.1 
Zamjenica Predsjednika upoznala je vijećnike o realizaciji projekata EIB/CEB u Rijeci i EBRD 
tehničko osoblje će kontaktirati sve stanovnike čije se građevine nalaze u području budućih 
gradilišta kako bi se dogovorile i definirale lokacije mjesta priključenja na buduću javnu kanalizaciju 
i lokacije premještaja postojećih vodomjernih okana bliže objektima ili izvedbe novih vodovodnih 
priključaka. 
Premještanje postojećih vodovodnih okana bliže objektima izvest će se o trošku KD VODOVOD I 
KANALIZACIJA d.o.o. te za navedeno neće biti potrebno podnositi poseban zahtjev.  
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Vijećnici su predložili tajnici da kontaktira sa VIK-om vezano za vrijeme izvođenja radova na Pulcu. 
Naime, građane koji žive na tom području  zanima kada će cca početi radovi na ovom područjua 
razlog je taj što se veliki dio građana grije na drva , te bi se svakako prije radova i zatvaranja 
prometnica koje su i onako vrlo uske i strme htjeli pravovremeno opskrbiti ogrjevom. 
 
Zaključak:Vijeće jednoglasno primilo informaciju na znanje 
 
 
Ad.2 
 
Tajnica je upoznala vijećnike sa pripremama po programu Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i 
prozor. Također je i OGU za poduzetništvo  učestvuje sa Ugovorom o sufinanciranju u iznosu od 
1.000,00 kuna. 
Zamjenica predsjednika gđa. Ksenija M. Velčić predlaže da se zadužuje vijećnica Marijana 
Grubišić za prijavu i animaciju građana te u nabavku sa tajnicom kada se bude realizirao program 
u Danima MO, ali i ostali vijećnici se zadužuju za animiranje građana. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju  
 
 

 
Ad.3 
 Tajnica upoznala vijeće da se radovi po prioritetima iz 2014. godine završavaju uz prijedlog 
za dodatne lokacije po višku sredstava i to: stepenice u Internacionalnih brigada, izgradnja 
urušenog zida u Oktavijana Valića br.16, od izvođača radova Energa po razlici sredstava za 2014. 
godinu predloženo je postavljanje rasvjete u Oktavijana Valića kod dječjeg igrališta i nastavak 
proširenja javne rasvjete od utvrda Katarina B prema Ulici Oktavijana Valića. 
  
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
Ad.4 
 
Tajnica upoznala vijećnike sa dopisom OGU za komunalni sustav poslovni prostor na Pulcu 20B je 
izlicitiran od strane trgovačkog društva PIK d.d. gdje će se obavljati nespecijalizirana prodavaonica 
pretežno hrana, piće i duhanski proizvodi. 
 
Vijećnici s zadovoljstvom prihvatilo informaciju 
 
Ad.5 
 
Zamjenica predsjednika upoznala vijećnike o održavanju Dana Svetog Vida te predlaže da se za 
koordinatore predloži vijećnik Teo Božanić (briškula i bočanje) a vijećnik Josip Ukalović za mali 
nogomet i udičarenje 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
 
Sjednica je završila  u 19 ,00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


